
Solurets nyhetsblad 
 
Detta informationsblad är till för att vi ska kunna informera alla om vad som händer  
i arbetet för att köpa eller inte köpa loss våra lägenheter från ”Hyresbostäder i Sverige 2 AB”. 
 
Enligt uppgift känner personer, som inte deltar i arbetet för en eventuell  
bostadsrättsförening, att informationen om vad som händer i arbetet är  
knapphändig. Därför tog vi i styrelsen beslut om att skicka ut ett informationsblad. 
 
Vad heter Bostadsrättsföreningen? 
 
Under mötet den 31 mars skulle föreningen ha ett namn och dessa förslag skickades till  
patent- och registreringsverket. De tre alternativ som framröstades var:  
BRF: 
        Soluret  
        Soluret 7:51  
        Valla 
 
Vad gör styrelsen nu ? 
 
Styrelsen håller nu på med att ta fram  
rådgivare som ska träffa styrelsen. Sedan ska en av dem väljas ut för att hjälpa  
oss i värdering av fastigheterna och föra vidare arbetet som har påbörjats. 
 
Efter värderingen ska en ekonomisk plan utarbetas för att vi som  
hyresgäster skall kunna ta ställning till om vi vill eller inte vill köpa. 
INGEN kan tvingas till ett köp av sin lägenhet, utan det ska man  
själv vilja. 
 
Vilka ingår i styrelsen? 
 
En styrelse är framröstad som ska föra vår talan i samtalen med Hyresbostäder i Sverige 2 
AB. Det kommer att komma ut ett papper i trappan där namnen på våra representanter i 
styrelsen finns och dessa kan du fråga om du har funderingar kring något. Det är inte säkert 
att vi har svaren men kommer att försöka svara så gott vi kan. När det gäller hur priset kan bli 
vet styrelsen inte mer än att det borde bli under marknadspris. 


